



To: All Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 6<sup>th</sup> September 2019

## **The 71<sup>st</sup> Hong Kong Schools Speech Festival Online Enrolment**

The 71<sup>st</sup> Hong Kong Schools Speech Festival will be held from 18<sup>th</sup> November 2019 to 18<sup>th</sup> December 2019. English and Chinese teachers will be conducting auditions for the solo speech events within classes from 9<sup>th</sup> to 12<sup>th</sup> September 2019. If your child is interested, please prepare a short recital for the audition (your child's English / Chinese teacher will give further details about the audition). Please note that from each class only two potential students for English and two for Putonghua will be selected and trained by their Chinese / English teacher.

If your child is not selected in the audition, they can still apply through the school. However, the parents will take the responsibility of training them. The quota for such applications are capped at five students each for English and Putonghua each class.

Please **FOLLOW THE ATTACHED MANUAL** and fill in the **ONLINE ENROLLMENT FORM** at <https://asas.hktdedu.com/hksmsa/5329/11908#front> (For Putonghua events) or <https://asas.hktdedu.com/hksmsa/5329/11909#front> (For English events) if you are interested:

Kindly note the followings:

1. Students who have won a place in the 70<sup>th</sup> Hong Kong Schools Speech Festival will be given top priority. If you wish for your child to join more than one Putonghua speech item, please consult your child's Chinese teacher.
2. If your child is selected, your child's Chinese or English teacher will give you the "Area Code" and "Class No." of the event your child will enter.
3. The online enrolment form(s) should be completed by the parents. The School will NOT do the enrolment for any student.
4. Please fill in your own contact number and email address for the enrolment.
5. The registered English and Chinese name of our School at Hong Kong Schools Music and Speech Association are "St. Stephen's College Preparatory School" and "聖士提反書院附屬小學" respectively.
6. Each enrolment (event) should be submitted only once. Please fill in the form carefully as **the School will NOT be able to make any amendment** once it is submitted.
7. The enrolment fee of \$135 per item will be debited from your direct transfer account.
8. The deadline for the online enrolment is **16<sup>th</sup> September 2019 (Monday) at 9:00 am**. No enrolment will be accepted after the deadline.
9. Successful applicants will receive a notification email from the School in late September.
10. Please note that winners of the Speech Festival will only be recognised if they have applied through the School. The winner's achievement will be recorded in their School Report Card.

Should you have any further questions, please feel free to contact Ms Milisa Wong (Putonghua events) or Ms Rennuka Gurung (English events) on 2813 8410.



敬啟者：

## 第七十一屆香港學校朗誦節網上報名事宜

第七十一屆香港學校朗誦節將於今年十一月十八日至十二月十八日舉行。各班的中英文科老師將於九月九日（星期一）至九月十二日（星期四）期間進行甄選，如閣下有興趣為 貴子弟報名參加獨誦比賽，敬請知會科任老師，並自行準備一段文字以作朗誦表演（各班的甄選詳情，科任老師會另行通知）。每班兩名表現最優秀的學生將被揀選由校內中文科老師進行培訓，同樣每班有兩名學生可接受英文科老師之培訓。若 貴子弟未獲揀選，仍有機會參與獨誦比賽，惟閣下須自行安排培訓，然而每班只有不多於五個普通話自行培訓名額及五個英文自行培訓名額。

如閣下有興趣為 貴子弟報名，敬請依照附件「**網上報名系統用戶指南**」登入此網站 <https://asas.hktedu.com/hksmsa/5329/11908#front> (普通話獨誦) 或 <https://asas.hktedu.com/hksmsa/5329/11909#front> (英文獨誦)，並填妥**網上報名表格**。

以下事項務必留意：

1. 如 貴子弟於第七十屆學校朗誦節曾獲取獎項，將優先獲得參加資格；如欲為 貴子弟報名參加多於一個普通話項目，必須先諮詢其中文科老師。
2. 知悉甄選結果後，閣下可向科任老師查詢 貴子弟欲報名之項目編號和地區編號。
3. 閣下須自行辦理網上報名手續，本校將不為任何家長或學生辦理。
4. 請在報表名上填寫閣下的聯絡電話及電郵地址。
5. 本校在香港學校音樂及朗誦協會之註冊中英文名稱分別為「**聖士提反書院附屬小學**」及「**St. Stephen's College Preparatory School**」。
6. 每份報名表格（每個報名項目）只能遞交一次，**本校將不會協助修改錯誤填寫之個人資料及項目編號等**，敬請小心填寫。
7. 報名費用（每個項目為\$135）將稍後於閣下的戶口扣除。
8. 截止報名日期為**九月十六日（星期一）上午九時正**，遲交之申請恕不受理。
9. 申請成功者將於九月下旬收到本校發出之確認電郵。
10. 只有透過本校報名的優勝者才可獲本校承認，並可將獲獎紀錄刊於成績表內。

如有任何疑問，歡迎致電 2813 8410 向王玫瑰老師（普通話項目）或 Miss Rennuka Gurung（英文項目）查詢。

此致  
一至六年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇一九年九月六日